
Zápis ze zasedání Školské rady ZŠ Školní 700, Praha 4

dne 9. 10. 2024

Přítomní členové:

RNDr. Tomáš Hrdinka, Ph.D.

Mgr. Jan Slanina

Mgr. Irena Tauberová

Mgr. Kamila Prousková

Mgr. Jana Kočová

Host:

Mgr. Jiří Vybíral

Omluven:

Mgr. Ondřej Kundra

Program:

1. Zahájení

2. Schválení výroční zprávy školy za školní rok 2023/2024

3. Různé

4. Dílčí hodnocení práce ředitele školy

1. Jednání školské rady zahájila Mgr. Prousková a konstatovala, že školská rada je usnášeníschopná. Přítomní

byli seznámeni s programem zasedání ŠR a souhlasili s ním.

2. Výroční zpráva školy za školní rok 2022/2023 byla jednomyslně schválena. Panem ředitelem byl vysvětlen
systém proplácení plateb za energie MČP4.

3. Pan ředitel a školská rada byli informování o tom, že Spolek rodičů a přátel školy ZŠ Školní navrhuje
vybudování venkovního pítka pro školní hřiště za Budovou 1. Pan ředitel informoval, že je možné již nyní využívat
zdroj pitné vody ve skleníku a běžně se tak děje. Přislíbil, že žáci budou o této možnosti častěji informováni

pedagogy a vychovateli.



Pan ředitel byl informován, že rodičovská veřejnost je připravena nabídnout svou fyzickou pomoc při údržbě školy,
např. hřiště. Dle vyjádření pana ředitele nyní podobná akce není aktuální, nicméně nabídku vítá. V této souvisloti

informoval, že je v plánu významnější obnova dětského hřiště za Budovou 1.

4. Na základě žádosti odboru školství, prevence a rodinné politiky ÚMČ Praha 4 byla hodnocena práce ředitele
školy v uplynulém školním roce. Hodnocení proběhlo po diskusi, bez přítomnosti pana ředitele. Hodnocení je
důvěrné, nicméně lze konstatovat, že ředitel školy byl ve všech bodech dotazníku hodnocen kladně.

Zapsala: Mgr. Kamila Prousková; ověřila a schválila: Mgr. Irena Tauberová


